

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА

«СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2024, № 1 (49)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2024, № 1 (49)



АЛТУНИНА Инна Робертовна, доктор психологических наук, профессор кафедры психологии семьи и детства Института психологии имени Л. С. Выготского Российского государственного гуманитарного университета, Москва.

ALTUNINA Inna Robertovna, Doctor of Psychological Sciences, Professor of the Department of Family and Childhood Psychology at the Vygotsky Institute of the Psychology of the Russian State University for the Humanities, Moscow.

E-mail: inna-altunina@rambler.ru



АНИКЕЕВА Маргарита Андреевна, студентка Московского городского педагогического университета, Москва.

ANIKEEVA Margarita Andreevna, student of the Moscow City University, Moscow.

E-mail: anikeevama028@mgpu.ru



БЫКОВА Ирина Леонидовна, кандидат экономических наук, доцент кафедры экономики Института управления, бизнеса и технологий, Калуга.

BYKOVA Irina Leonidovna, PhD in Economics, Associate Professor of the Department of Economics at the Institute of Management, Business and Technology, Kaluga.

E-mail: irina.bikova11@yandex.ru



ВОЛКОВА Анна Александровна, кандидат филологических наук, доцент, заведующая кафедрой языковой подготовки судоводительского факультета Морского государственного университета имени адмирала Г. И. Невельского, Владивосток.

VOLKOVA Anna Aleksandrovna, Candidate of Philological Sciences, Associate Professor, Head of the Department of Language Training at the Faculty of Navigation of the Maritime State University named after admiral G. I. Nevelscoy, Vladivostok.

E-mail: volkovaaa@msun.ru



ДЯДЫК Наталья Геннадьевна, кандидат философских наук, старший преподаватель кафедры философии и культурологии Южно-Уральского государственного гуманитарно-педагогического университета, Челябинск.

DYADYK Natalia Gennadievna, PhD in Philosophy, Senior Lecturer at the Department of Philosophy and Cultural Studies at the South Ural State Humanitarian Pedagogical University, Chelyabinsk.

E-mail: djadykng@cspu.ru



КИБАЛЬЧЕНКО Ирина Александровна, доктор психологических наук, доцент, профессор кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Института компьютерных технологий и информационной безопасности Южного федерального университета, Таганрог.

KIBALCHENKO Irina Aleksandrovna, Doctor of Psychology, Associate Professor, Professor of the Department of Psychology and Life Safety at the Institute of Computer Technology and Information Security of the Southern Federal University, Taganrog.

E-mail: kibalirina@sfedu.ru



КОГАН Борис Михайлович, доктор биологических наук, профессор, заведующий кафедрой специальной психологии и психолого-социальных технологий Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва.

KOGAN Boris Mikhailovich, Doctor of Biological Sciences, Professor, Head of the Department of Special Psychology and Psychological and Social Technologies at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Moscow.

E-mail: koganbm@mgpu.ru



Лемиш Вера Васильевна, кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры общей и социальной психологии Омского государственного университета им. Ф. М. Достоевского, Омск.

Lemish Vera Vasilievna, PhD in Psychological Sciences, Associate Professor. Associate Professor of the Department of General and Social Psychology at the Dostoevsky Omsk State University, Omsk.

E-mail: verlem2004@yandex.ru



НЕМОВ Роберт Семенович, доктор психологических наук, профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва.

NEMOV Robert Semenovich, Doctor of Psychology, Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Moscow.

E-mail: nemovrs@mgpu.ru



ПЕКАРЬ Елена Валерьевна, ассистент кафедры общей и профессиональной психологии Морского государственного университета имени адмирала Г. И. Невельского, Владивосток.

PEKAR Elena Valeryevna, Assistant at the Department of General and Professional Psychology at the Maritime State University named after admiral G. I. Nevelslooy, Vladivostok.

E-mail: pekar@msun.ru



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор. Профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии МГПУ. Лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва.

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University. Laureate of the Russian Federation Government Education Award, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow.

E-mail: ryzhovbn@mgpu.ru



РЫЧИХИНА Элина Николаевна, доктор социологических наук, доцент, профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва.

RYCHIKHINA Elina Nikolaevna, Doctor of Sociology, Associate Professor, Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Moscow.

E-mail: richihinaen@mgpu.ru



СМОЛОВСКАЯ Любовь Борисовна — преподаватель Московского института психоанализа, аспирант Московского городского педагогического университета, Москва.

SMOLOVSKAYA Lyubov Borisovna — Lecturer of the Moscow Institute of Psychoanalysis, Postgraduate Student of the Moscow City University, Moscow.

E-mail: smolovskajaLB@mgpu.ru



СОКОЛЬСКАЯ Марина Вячеславовна, доктор психологических наук, доцент, академик РАН, профессор кафедры социальной работы Российского национального исследовательского медицинского университета имени Н. И. Пирогова Министерства здравоохранения Российской Федерации, Москва.

SOKOLSKAYA Marina Vyacheslavovna, Doctor of Psychological Sciences, Associate Professor, Academician of the Russian Academy of Natural History, Professor of the Department of Social Work at the N. I. Pirogov Russian National Research Medical University of the Ministry of Health of the Russian Federation, Moscow.

E-mail: mvsokolskaya@mail.ru



УРУНТАЕВА Галина Анатольевна, доктор психологических наук, профессор, заслуженный работник высшей школы РФ, главный научный сотрудник Института изучения детства, семьи и воспитания Российской академии образования, Москва.

URUNTAEVA Galina Anatolyevna, Doctor of Psychological Sciences, Professor, Honored Worker of the Higher School of the Russian Federation, Chief Researcher of the Institute of Study of Childhood, Family and Education at the Russian Academy of Education, Moscow.

E-mail: lotsman52@mail.ru



ХИЛХАНОВ Доржи Львович, доктор социологических наук, доцент, профессор департамента философии и социальных наук МГПУ, Москва.

KHILKHANOV Dorji Lvovich, Doctor of Sociology, Associate Professor, Professor of the Department of Philosophy and Social Sciences at the Moscow City University, Moscow.

E-mail: khilkhanovdl@mgpu.ru



ЭКСАКУСТО Татьяна Валентиновна, кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Института компьютерных технологий и информационной безопасности Южного федерального университета, Таганрог.

EHKSAKUSTO Tatyana Valentinovna, Candidate of Psychological Sciences, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Psychology and Life Safety at the Institute of Computer Technology and Information Security of the Southern Federal University, Taganrog.

E-mail: exakusto@sfnedu.ru